

Education

LABOR FÜR KINDER: MEINE TRAUMSTADT
LABORATORY FOR CHILDREN: DREAM YOUR CITY
KINDERWORKSHOP: GUT GEFORMT
CHILDREN'S WORKSHOP: WELL-SHAPED
 design°mobil

Als Teil des Education-Programms entwickelten die ExpertInnen vom design°mobil zwei Workshops für Kinder. Beim ersten analysierten die Kleinsten (ab drei Jahre) die alltäglichsten Dinge ihres Alltags und bauten ihre Traumstadt – ganz aus Schwämmen.

Den schon etwas älteren Kindern ab acht bot der Workshop „Gut Geformt“ die Gelegenheit, sich mit einem ihrer Lieblingsthemen kreativ und produktiv zu befassen: Süßigkeiten, selbstgemacht!

As part of the education programme the experts of design°mobil thought up two workshops for children. The first workshop had children from the age of three analysing the most prosaic things in their urban everyday life and “dream their own city” – made out of sponges.

For somewhat older children from the age of eight upwards, the “Well-Shaped” workshop offered them the opportunity of approaching their favourite themes: they designed and made jelly-baby creations of a very special sort!

